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Br.0012.7.2023 

 

Protokół Nr 46/2023 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 

Rady Powiatu Mławskiego  

odbytego w dniu 17 października 2023 roku 

pod przewodnictwem 

Pani Elżbiety Bieńkowskiej – Przewodniczącej Komisji  

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Pani Elżbieta Bieńkowska- Przewodnicząca Komisji 

Otworzyła czterdzieste szóste posiedzenie Komisji, powitała Członków Komisji  

i zaproszonych gości. 

 

Punkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Pani Elżbieta Bieńkowska- Przewodnicząca Komisji 

Poinformowała, że w posiedzeniu uczestniczy 5 Członków Komisji, wobec czego obrady są 

prawomocne. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 45/2023. 

 

Punkt 4 

Uchwalenie porządku obrad. 

 

Pani Elżbieta Bieńkowska- Przewodnicząca Komisji 

Przedstawiła następujący porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Uchwalenie porządku obrad. 

5. Zapoznanie się z funkcjonowaniem sali sportowej przy ZS Nr 4 w Mławie wraz  

z modernizacją obiektu. 

6. Informacja o stanie zadań oświatowych w roku szkolnym 2022/2023. 

7. Zapytania i wolne wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad zaproponowany przez Przewodniczącą Komisji. 
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Punkt 5 

Zapoznanie się z funkcjonowaniem sali sportowej przy ZS Nr 4 w Mławie wraz  

z modernizacją obiektu. 

 

Pan Stanisław Matyjasik- Dyrektor ZS Nr 4 w Mławie 

Poinformował, że nauczyciele wychowania fizycznego mogą już realizować zajęcia na nowej 

sali. Mniejsza sala, która wcześniej służyła uczniom nadal jest wykorzystywana. W trakcie 

jednej godziny czterech nauczycieli może prowadzić zajęcia w-f.  

Powiat mławski przeznaczył także środki na czyszczenie elewacji budynku. Ze środków 

własnych szkoły zostały zakupione farby do pomalowania ścian zewnętrznych szkoły, żeby 

wizualnie wszystko pasowało do sali gimnastycznej. Zostały wykonane też prace związane z 

zagospodarowaniem wejścia do szkoły, położona została kostka brukowa. Częściowo 

zlikwidowano poprzednie ogrodzenie. Wystąpiono także do konserwatora zabytków o wycięcie 

topoli, która zagraża bezpieczeństwu. W związku z budową sali dokonano wycinki drzew 

znajdujących się w tym miejscu, więc teraz zgodnie z decyzją trzeba dokonać nasadzeń.  

Dzięki środkom przekazanym przez organ prowadzący szkoła bardzo się rozwinęła, 

nauczyciele mają o wiele lepsze warunki pracy a młodzież do uczenia się.   

Przy okazji budowy sali gimnastycznej udało się przeprowadzić remont całej instalacji 

grzewczej w starym budynku. Jest jeszcze trochę pracy z uporządkowaniem terenu po drugiej 

stronie ewakuacyjnej. W przyszłym roku planowana jest także realizacja boiska 

wielofunkcyjnego.    

Został wykonany podjazd umożliwiający wjazd do szkoły wózkiem inwalidzkim. Koszt tego 

zadania to 5000 zł. Trzeba będzie zagospodarować teren pomiędzy nową salą gimnastyczną. 

Jest pomysł, żeby stworzyć patio.    

Za salą sportową jest jeszcze niewykorzystany obszar, na którym w przyszłości być może uda 

się stworzyć parking.    

 

Pan Tomasz Chodziutko- Członek Komisji 

Stwierdził, że szkoła, której jako ostatniej brakowało sali sportowej w końcu doczekała się 

nowoczesnej inwestycji. Dobrze, że pojawił się pomysł zagospodarowania terenu, czyli 

stworzenie patio i w przyszłości parkingu. Ważną kwestią jest montaż siedzeń w sali sportowej.  

 

Pan Stanisław Matyjasik- Dyrektor ZS Nr 4 w Mławie 

Odpowiedział, że na etapie projektowania pewne rzeczy nie były zakontraktowane. W czasie 

budowy pewne rzeczy trzeba było zmieniać. Pozostała właśnie kwestia doposażenia. 

Kondygnacja trzech rzędów wysuwanych siedzeń to wydatek ok. 40 000 zł. Od początku sala 

gimnastyczna nie była przewidziana na salę widowiskową. Oprócz widowni potrzeba jeszcze 

mat ochronnych. Sala przeznaczona jest tylko na zajęcia sportowe, nie można stawiać tam 

krzeseł, chodzić w butach na obcasie. Koszt takiej maty to ok. 60 000 zł. Jest to konieczne, 

ponieważ szkoła nie otrzyma gwarancji.    

 

Pan Michał Danielewicz- Członek Komisji 

Stwierdził, że ZS Nr 4 obecnie dysponuje 4 salami gimnastycznymi o wymiarze 12x24.  

Czy pozwala to, na prowadzenie zajęć z w-f każdej z grupy oddzielnie czy to się jeszcze 

dubluje?  

 

Pan Stanisław Matyjasik- Dyrektor ZS Nr 4 w Mławie 

Odpowiedział, że jest 5 nauczycieli wychowania fizycznego. Są sytuacje, że wg planu lekcji 

jest kumulacja zajęć z w-f ale jest to do pogodzenia.   
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Punkt 6 

Informacja o stanie zadań oświatowych w roku szkolnym 2022/2023. 

 

Pani Bożena Tomkiel- Dyrektor Wydziału edukacji i Zdrowia 

Poinformowała, że zgodnie z art. 11 ust. 7 prawo oświatowe nakłada obowiązek przygotowania 

informacji o stanie realizacji zadań oświatowych. W Technikum Nr 2 został otworzony nowy 

kierunek- technik eksploatacji portów i terminali. W Branżowej Szkole Nr 3 było nauczanych 

21 zawodów. W ubiegłym roku szkolnym liczba uczniów w klasach ponadpodstawowych 

wynosiła 2606 w 107 oddziałach. Rekrutacja w roku szkolnym 2022/2023 wyglądała 

następująco: 28 oddziałów (824 uczniów). Razem we wszystkich szkołach było 60 uczniów z 

Ukrainy.   

W minionym roku było 7 awansów zawodowych.    

Frekwencja na koniec roku szkolnego waha się od 68% do 84,9%. Najniższa frekwencja jest w 

Branżowych Szkołach Zawodowych, natomiast najwyższa była w Technikum Nr 1.    

Absolwentów było 493 w różnych zawodach i typów szkół. W ubiegłym roku szkolnym 

przyznano 107 stypendium dla uczniów.  

W roku szkolnym 2022/23 było 389 maturzystów, w tym w Liceach Ogólnokształcących było 

202, w technikach 187. We wszystkich szkołach ponadpodstawowych, dla których organem 

prowadzącym jest powiat mławski wynik matur to 91%. Zdawalność w wys. 100% ma I LO w 

Mławie oraz Technikum Nr 4.   

Egzaminy zawodowe w sesji zimowej zostały zdane na poziomie 71,5%., natomiast w sesji 

wiosennej na poziomie ponad 78%.    

 

Pan Zbigniew Markiewicz- Wiceprzewodniczący Komisji  

Zapytał czy nastąpił wzrost nauczania indywidualnego czy spadek? 

 

Pani Bożena Tomkiel- Dyrektor Wydziału edukacji i Zdrowia 

Odpowiedziała, że wskazanie do nauczania indywidualnego pojawia się czasami w trakcie roku 

szkolnego, więc jest mniej godzin zrealizowanych niż rok wcześniej. Koszty z tego tytułu też 

są mniejsze. Wszystkich nauczań indywidualnych w tym roku było 41, natomiast rok wcześniej 

44. W szkołach ponadpodstawowych nauczań było 28, pozostałe nauczania były w Ośrodku 

Szkolno- Wychowawczym. Liczba zrealizowanych godzin jest mniejsza, mimo, że nauczań 

było więcej.     

 

Pan Tomasz Chodziutko- Członek Komisji 

Stwierdził, że problem często pojawia się po maturze. Jakość kształcenia podyplomowego to 

fikcja, zwłaszcza zajęć prowadzonych on-line. 

 

 

 

Punkt 7 

Zapytania i wolne wnioski. 

 

Pytań i wniosków nie zgłoszono. 
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Punkt 8 

Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Elżbieta Bieńkowska- Przewodnicząca Komisji 

Zamknęła czterdzieste szóste posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki, 

podziękowała radnym Powiatu Mławskiego i zaproszonym gościom za udział w posiedzeniu. 

  

 

 

         Przewodnicząca Komisji 

 

            Elżbieta Bieńkowska 

 

 
 

Sporządziła: 

Adriana Pełkowska 

23.10.2023 r.  

 

 

 

 


